
«El curs passat, no s’han fet tots els continguts, però els 
alumnes han adquirit habilitats en noves tecnologies, 

autonomia i organització del treball personal»

ques... Ara hem de fer una mica més i acompanyar les 
famílies perquè es posin en contacte amb el CAP si 
el seu fill o filla no ha vingut a l’escola perquè té una 
simptomatologia compatible amb la Covid. Expli-
quem a les famílies que el risc zero no existeix, però 
que prenem totes les mesures perquè l’escola sigui 
un lloc segur: a l’entrada posem gel hidroalcohòlic 
a tots els nens, els prenem la temperatura, ventilem 
les classes, fem higiene de mans sovint, treballem en 
grups bombolla a les classes i al pati..., i hem donat 
mascareta a tots els alumnes –fins i tot als d’Infantil, 
que la porten als espais comuns. Tots disposen de 5 
mascaretes de 5 colors, una de diferent per cada dia. 
Així, hem aconseguit que una desena de famílies que 
ens havien manifestat que dubtaven de portar els seus 
fills a l’escola, ara els hi porten tranquils i tots han 
signat la declaració responsable. 

Fa cinc cursos us vau fusionar amb l’escola de 
Fàtima...
A dia d’avui som un sol equip i estic encantada del 
claustre de mestres que hi ha. Un dels motius per ac-
ceptar el càrrec de directora en aquesta situació va ser 
poder mantenir la resta de l’equip directiu. Som 25 
docents i mig (tenim mitja dotació d’aula d’acollida), 
més la tècnica d’integració social, la d’educació 
infantil, una educadora i dues vetlladores. Tot l’equip 
és una passada. Tenim 274 alumnes i ahir ens en van 
adjudicar tres més perquè tenim la matrícula viva –in-
corporacions que es produeixen durant el curs– molt 
alta, ja que no omplim amb preinscripcions. 

La vostra és una escola de barri, quina implicació hi 
tenen les famílies?
El percentatge de nens que fan una vida oberta al ba-
rri és molt baix, algunes famílies viuen molt tancades 
a casa seva. Per això, habitualment fem el reforç ex-
traescolar municipal amb l’entitat Reir al centre cívic, 
perquè coneguin altres equipaments. En la majoria 
de famílies treballa un membre de la parella, per tant 
podrien implicar-se en l’escola, però costa: és un dels 
objectius que ens proposem.

Teniu una situació privilegiada, dalt d’un turó, amb 
la natura a tocar. Com treballeu el medi natural 
amb els alumnes?
Tenim el projecte científic tecnològic, però aquest any, 
per la Covid, l’especialista de ciències fa de tutor i, a 
més, els grups bombolla no poden fer servir els espais 
comuns, com el laboratori o l’aula d’informàtica. 
Sí que treballem l’hort, ens hi ajuden persones amb 
discapacitat que venen de Benito Menni, però ara ho 

“Hem 
aconseguit 

que famílies 
que dubtaven 

[per la Covid], 
portessin 
tranquils 
els seus 

fills i filles a 
l’escola”

fem en dies diferents. Tampoc podem fer el projecte 
de robòtica, perquè no podem compartir les peces de 
Lego. Pel que fa a aprofitar l’entorn, almenys un cop 
al mes tots els grups surten a fer excursions a peu, a 
recollir fulles, bolets...

Parlem de l’hort de l’escola.
Tot el que hi produïm es ven a les famílies i rein-
vertim els diners en llavors. Plantem el que té més 
demanda i els nens s’encarreguen de fer els paquets 
que es venen a un euro a les famílies. 

També feu classes a l’aire lliure...
Sí, la música i l’educació física es fan a l’exterior, si no 
plou. Hem de tenir en compte que aquests especialis-
tes passen per tots els grups estables, és una manera 
de preservar la seguretat dels nens i dels docents. 

Com a membre, fins ara, del Consell Escolar Muni-
cipal, quina opinió té de l’educació a Granollers?
La nostra ciutat té moltíssima oferta educativa i 
d’extraescolars, i això és un luxe, com el fet de poder 
anar a peu a tot arreu, en podem estar orgullosos. 
D’altra banda, ara amb la Covid, m’agrada poder 
plorar amb els meus ulls: altres directors d’altres cen-
tres es troben amb greus problemes d’espai i ràtios 
d’alumnes molt elevades, falta de mestres... 

Ara fa un any i mig vau estrenar nom, Turó de Can 
Gili, n’esteu contents?
Sí, és un nom que ens representa: quan puges el turó 
a peu cada dia te’n recordes d’on estem situats... i al 
barri, l’associació de veïns col·labora amb nosaltres 
en activitats com la rua de carnaval, amb la música, el 
berenar...
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